
Jõhvi Muusikakooli hoolekogu koosoleku 

PROTOKOLL 

Aeg ja  koht: 17.01.24  

Algus: 17.00 

Lõpp: 18.30 

 

Jõhvi Muusikakool 

 

Koosolekust 

osavõtnud hoolekogu 

liikmed 

Liina Mihkelson  lastevanemate esindaja  

Riho Breivel vallavolikogu esindaja; 

Maria Laanemäe  vallavalitsuse esindaja; 

Vadim Nikitin õpetajate esindaja; 

Monika Grinfeld  lastevanemate esindaja 

Aleksandra Jetševskaja õpilaste esindaja; 

Heili Konsa lastevanemate esindaja 

   

Koosolekule kutsutud 

(kooli esindajad) 

Margit Raag 

Anneli Kasela 

direktor 

õppealajuhataja 

   

Koosolekult 

puudunud hoolekogu 

liikmed 

Anna Andrijanovitš lastevanemate esindaja 

 

Päevakorra punktid: 1) Koosoleku protokollija valimine. Hoolekogu esimehe ja 

aseesimehe valimine; 

2) Muusikakooli tegevuse ülevaade; 

3) Arvamuse andmine direktori vaba ametikoha täitmiseks 

korraldatava konkursi läbiviimise korra kohta; 

4) Arutelu  ning ettepanekud õppetasude määrade tõstmiseks 

alates 1.september 2024 

 

 

Arutelu/ seisukohad 1) Jõhvi Muusikakooli tööle asunud hoolekogu koosseis oli kinnitatud 

Jõhvi Vallavalitsuse  12.12.2023 korraldusega nr 2027. 

Aluseks võttes  Jõhvi Vallavolikogu  22.02.2023 määruse nr 44 „Jõhvi 

valla munitsipaalharidusasutuste hoolekogude moodustamise kord ja 

töökord” § 21 punktis 3 toodu, hoolekogu uue koosseisu esimese 

koosoleku kutsub kokku huvikooli direktor, kes juhatab koosolekut 

enne esimehe, aseesimehi valimist. 

Muusikakooli direktor Margit Raag  tutvustas kooli hoolekogu uut 

koosseisu ja lühidalt rääkis hoolekogu ülesannetest ja kohustustest. 

Direktor tegi ettepaneku valida hoolekogu esimeheks lastevanemate 

esindajat Liina Mihkelson, aseesimeesteks Heili Konsa ja Monika 

Grinfeld ning protokollijaks Maria Laanemäe.  

Toimus arutelu ja hääletus esitatud kandidaatide osas.  

 

2) Muusikakooli direktor andis lühikest ülevaadet kooli tegevusest; 

3) Koos koosoleku kutsega, hoolekogu liikmetele oli saadetud Jõhvi 

valla hallatava haridusasutuse direktori vaba ametikoha täitmiseks 



korraldatava konkursi läbiviimise kord arvamuse kujundamiseks ja 

tagasisidestamiseks. 

Vajadus antud dokumendi kehtestamise järele on tingitud 

muudatustega haridusvaldkonda puudutavates õigusaktides. 

Antud dokument reguleerib Jõhvi Vallavalitsuse kui ametiasutuse 

(edaspidi ametiasutus) hallatavate asutuste Jõhvi Põhikooli ja Jõhvi 

Kesklinna Kooli, Jõhvi Lasteaiad, Jõhvi Muusikakooli, Jõhvi 

Kunstikooli ja Jõhvi Spordikooli (edaspidi kõik koos haridusasutus) 

direktori (edaspidi kõik koos direktor) vaba ametikoha täitmiseks 

korraldatava konkursi läbiviimist. 

Vastavalt kunstikooli põhimääruse § 7 lõikes 3  sätestatule kord 

esitatakse  enne kehtestamist haridusasutuste hoolekogule arvamuse 

andmiseks. 

4) Kooli direktor tegi ettepaneku muusikakooli õppetasu määrade 

tõstmiseks alates 1. september 2024 alljärgnevalt: 

• pilliõpetusosakonnas ja üldkultuurilises osakonnas 24 eurot 

kuus; 

• ettevalmistusklassis ja laulu-mängukoolis 22 eurot kuus; 

• vabaõppe osakonnas 30 eurot kuus; 

• täiskasvanute vabaõppe osakonnas 40 eurot (üks 

individuaaltund nädalas) või 70 eurot (kaks individuaaltundi 

nädalas) kuus. 

Direktor andis ülevaate õppetasu suurustest Ida-Virumaa 

muusikakoolides  

5) Liina Mihkelson, kes juhib ka Jõhvi Kunstikooli hoolekogu tööd tegi 

ettepanekut arutada edaspidiselt  õppetasu teemaga haakuvaid 

küsimusi Muusika- ja Kunstikooli ühiskoosolekul, kus võtavad osa 

mõlema huvikooli hoolekogu liikmed (sest mured ja väljakutsed on 

samad). 

 

 

Otsused 1. Hoolekogu liikmed olid direktori ettepanekuga üksmeelselt 

nõus. Jõhvi Muusikakooli hoolekogu esimeheks osutus Liina 

Mihkelson, aseesimeesteks Heili Konsa ja Monika Grinfeld 

ning protokollijaks Maria Laanemäe; 

2. Hoolekogu liikmed võtsid teadmiseks info kooli tegevuse 

kohta; 

3. Hoolekogu liikmed andsid arvamuse Jõhvi valla hallatava 

haridusasutuse direktori vaba ametikoha täitmiseks 

korraldatava konkursi läbiviimise korra osas ja olid 

üksmeelselt nõus dokumendi sisuga; 

4. Hoolekogu liikmed nõustusid, et kooli õppetasu vajab 

korrigeerimist (tõstmist) õppeprotsessi kvaliteedi ja kooli 

jätkusuutlikkuse tagamiseks. 

 

Allkirjad: 

 

 

 

Koosolekut juhtinud direktor                       Protokollija  

Margit Raag                                                 Maria Laanemäe 

 

/allkirjastatud digitaalselt/                            /allkirjastatud digitaalselt/ 

 


